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BR-03.0012.1.16.14.2020 

Protokół nr 36/2020 

z posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego 
Rady Miasta Krakowa 

przeprowadzonego w dniu 1 grudnia 2020 roku 
w trybie zdalnym 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Artur Buszek – Przewodniczący Komisji 
Rady Miasta Krakowa, udział wzięli Członkowie Komisji oraz Goście wg list obecności 
stanowiących załączniki do niniejszego protokołu.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie o godz. 17.35 i po stwierdzeniu 

quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji zapoznał członków 
Komisji z porządkiem posiedzenia. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uzgodnienie porządku obrad. 

3. Informacja dot. Klastra Innowacji Społeczno-Gospodarczych Zabłocie 20.22. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.2. Uzgodnienie porządku obrad. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Komisji zaproponował przyjęcie 
porządku posiedzenia Komisji: 
Członkowie Komisji w głosowaniu (4 głosy „za”) przyjęli porządek posiedzenia. 
 

 
Ad.3. Informacja dotycząca Klastra Innowacji Społeczno-Gospodarczych Zabłocie.  
Magdalena Wiechniak – Zastępca Dyrektor Wydziału ds. Przedsiębiorczości i Innowacji 
przedstawiła główne założenia projektu – przekształcenie poprzemysłowych terenów 
Zabłocia w innowacyjną przestrzeń otwartą dla społeczności lokalnej, mieszkańców 
Miasta oraz przedsiębiorców. Będzie to miejsce nauki, pracy twórczej, inkubator 
nowoczesnych technologii, przestrzeń do działania dla organizacji pozarządowych. 
Budynek Klastra będzie podzielony na strefy: 
- przedsiębiorczości(obejmujące między innymi start-upy), 
- kreatywności (sztuka, designe, nowe media, przestrzeń wystawiennicza), 
- innowacji społecznych (działania skupione wokół NGO, laboratoria społeczne) 
- integracji społecznych (miejsce otwarte dla mieszkańców dzielnicy). 
Następnie Pani Dyrektor omówiła przebieg i podsumowanie konsultacji społecznych 
przeprowadzonych przez Wydział ds. Przedsiębiorczości i Innowacji od 2 marca do  
11 września tego roku, głównie w trybie online ze względu na epidemię. Oczekiwania 
społeczne, jakie zostały wyrażone podczas konsultacji okazały się zbieżne z głównymi 
założeniami. 
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Na koniec wystąpienia Magdalena Wiechniak poinformowała, iż Urząd Miasta posiada 
umowę z wykonawcą prac budowlanych (podpisaną 11 lutego 2020 r.) a planowany 
termin zakończenia części inwestycyjnej przypada na grudzień 2021 r. 
Następnie odbyła się dyskusja, w której wzięli udział Przewodniczący Komisji Artur 
Buszek, Nina Gabryś, Łukasz Maślona oraz Jacek Bednarz. Radnych najbardziej 
interesowały kwestie wycinki drzew na terenie inwestycji oraz zapewnienie miejsc 
parkingowych dla przyszłych użytkowników. 
Pani Dyrektor wyjaśniła, że ilość miejsc parkingowych jest określona w planie 
miejscowym (pierwotna zakładana ilość 120, została zmniejszona do 90 miejsc gdyż 
obiekt jest bardzo dobrze skomunikowany z Miastem), natomiast jeżeli chodzi o zieleń 
zostanie zachowana a po zakończeniu inwestycji uzupełniona. 
 
 

Ad.4. Sprawy bieżące, korespondencja. 
 Nie zgłoszono spraw bieżących, do Komisji nie wpłynęła korespondencja 
wymagająca zajęcia stanowiska przez Komisję. 
 
 

Ad.5. Oświadczenia i komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów.  
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Ad.6. Zamknięcie posiedzenia. 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Artur 

Buszek o godzinie 18.40 zamknął posiedzenie. 
 
 
 
 
Przewodniczący Komisji  
 

Artur Buszek 
 

Protokołowała Maria Major 


